
اعلانات6 العدد )1069( الاربعاء )24( تشرين الأول 2007
NO. (1069) Wed. (24) October

 وزارة الصحة/ الشركة العامة لتسويق الادوية والمستلزمات الطبية )كيماديا(

تحية طيبة:
يسـرنـا دعــوتكم لـزيـارة مـوقع شــركتنـا علــى شبكـة الانتـرنـيت وعلـى المـوقع
  www.kim-moh.netلـلاطـلاع عـلـــــــى المـــــســتــمـــــسـكـــــــات والـــــشـــــــروط

للمفاتحات المدرجة أدناه:-
We are please to inform you can visit our website
(www.kim-moh-net), you can notice the condition
and the closing date for the invitation No. 84/2007/
367:-

Closing date ; 24/10/2007

No.          Item Description                                             QTY
1.Canullated screw assorted size                                 5000
2. Total knee arthroplasty instrument & implant        20 set
3.Total Hip arthroplasty instrument & implant          20 set
    & instrument for revision 

المدير العام/ وكالة

جمهورية العراق 
وزارة الصحة

الشركة العامة لتسويق الأدوية
والمستلزمات الطبية )كيماديا(

قسم التخطيط والمتابعة

REPUBLIC OF IRAQ
MINISTRY OF HEALT
THE STATE CO. FOR

MARKETING DRUGS AND
MEDICAL APPLIANCES

(KIMADIA)

ـإعــــــــــــــــــــــــــــــلان تعلن الشـركة العـامة للـمسح الجيـولوجي والـتعدين / احـد تشكيلات
وزارة الـصنـاعـة والمعـادن عـن اعلان منـاقصـة لتـنظـيف بنـايــة الشـركـة.
فعلــى الــراغـبـين في الاشـتــراك بــالمـنــاقـصـــة اعلاه الحـضــور إلـــى مقــر
الـشركـة الكائـن في ساحـة الأندلـس قرب مـستشفـى ابن النفيـس لقاء
مـبلغ قدره )15000( دينـار )فقط خمسـة عشر الـف دينار لا غيـر( غير
قابل لـلرد ويتحـمل من ترسـو عليه المـناقصـة اجور نـشر الاعـلان علماً
بـان آخـر مـوعــد لتقـديم الـعطـاءات الـسـاعــة الثــانيـة عـشـرة ظهـر يـوم
الاحـد المـصــادف 2007/11/11 وبحـضــور مقـدمـي العـطـاءات عـلمـاً ان

الشركة غير ملزمة بقبول أوطأ العطاءات... مع التقدير.
المدير العام ورئيس مجلس الادارة

وزارة الصناعة والمعادن
الــشركــــة العـــامــــة للـمـــسح الجـيـــولـــوجـي والــتعـــديـن

مناقصة رقم 11/م/م ج ت/ 2007

تنظيف بناية الشركة

يـتقــدم الـــدكتـــور عبـــد الفلاح حــسن الـســـوداني
وزير الـتجارة بالـتعازي القلبيـة الصادقـة للسيد
صباح فـليح الساعدي مـدير عام الشـركة العامة
للاسـواق المـركـزيـة لـوفـاة شقـيقه العـميـد صلاح
فليح الـساعـدي الذي وافـاه الاجل بسـبب مرض

عضال.
ويـدعو الله ان يسـكن الفقيد واسـع جناته ويلهم

اهله وذويه الصبر والسلوان.

المكتب الاعلامي

ـــــــــــة ـتـعـــــــــــزي

تعلن المـديريـة العامـة للسـدود والخزانـات احد تـشكيلات وزارة المـوارد المائـية الكـائنة في بـاب المعظم قـرب كليـة التمـريض
عن المناقصة المدرجة تفاصيلها في ادناه وفق المادة )5( من تعليمات تنفيذ العقود الحكومية رقم )1( لسنة 2007: 

* منــاقـصــة تجـهيـــز سيــارات اطفــاء عــدد/ 8 الــى هــذه المــديــريــة. وفق شــروط المقــاولـــة لاعمــال الـهنــدســة المـيكـــانيـكيــة
والكهربائية التي تعتبر جزءاً لا يتجزأ من شروط العقد الذي سيتم التوقيع عليه مع الجهة المنفذة.

*وان العمل يـدخل ضمن تخصـيصات اعـمال التحـشية لـسد المـوصل نوع )1( –تفـصيل نوع )1(  –تسلـسل )1(. واعمال
تنفيذ سد بخمة نوع )1(- تفصيل النوع )1(- تسلسل )4( من الموازنة الاستثمارية.

*على جميع الـراغبين بالمـشاركة من المجهـزين من الشركـات المصنعة ووكلائهـا ممن لديهم الـرغبة في التقـديم على هذه
المناقصة مراجعة القسم القانوني في هذه المـديرية للحصول على وثائق المناقصة مع ابراز الهوية الاصلية وتوقيع تعهد

خطي مقابل مبلغ قدره )-/150000( فقط مئة وخمسون الف دينار غير قابل للرد وفق الشروط التالية:
1- ان يكون حائزا على هوية غرفة التجارة )الدرجة/ الاولى( صادرة من احدى الغرف التجارية مجددة ونافذة.

2-ان يكون الشريك حائزا لنفس الدرجة والصنف او اقل درجة مجددة ونافذة.
3- براءة ذمة من الضريبة اصلية ومعنونة لامر المديرية العامة للسدود والخزانات.

4-قائمة بالاعمال المماثلة مؤيدة من الجهات المستفيدة.
5-عقد تأسيس الشركة مع شهادة التأسيس وعقد المشاركة في حالة وجود شريك.

6-اجازة ممارسة المهنة بالنسبة للشركات والمكاتب المجازة رسميا.
7-توقيع التعهد مع استمارة تقديم العطاء ان يكون من قبل المقاول او المدير المفوض للشركة.

8-ان يكـون العطـاء معنونـا الى المـديريـة ومطبـوعا علـى نموذج مـراسلات الشـركة الـرسمي مختـوما بخـتمها مـدرجا فيه
عنوان الـشركـة وارقام الهـواتف والفاكـس والبريـد الالكتـروني والنقـال وموضـحا فيـه اسم وتوقـيع مقدم العـرض وصفته

الرسمية في الشركة.
9- ان يكون العطاء المقدم نافذا لمدة لا تقل عن )خمسة اشهر(.

10- يـرفق مع العطـاء خطـاب ضمـان او صك مصـدق بمبلغ )-/75000000( فـقط خمـسة وسـبعين ملـيون ديـنار عـلى ان
تكـون الصكـوك او خطابـات الضمـان باسـم مقدمي العـطاءات حصـرا وان تكون لامـر المديـرية العـامة لـلسدود والخـزانات

وان تكون نافذة لمدة )ثلاثة اشهر(.
11-ان يقـدم نبــذة عن راسمــال الشـركـة ورقـم حسـابهـا الجـاري واسـم المصـرف الـذي تتعـامل معـه الشـركـة مع نـسخـة من

الحسابات الختامية المصدقة لثلاث السنوات الاخيرة.
* يتم تسليم العطاءات الى سكرتير لجنة فتح العطاءات بظرفين: 

1- تجاري ويضم جميع المستمسكات التي جاء ذكرها اعلاه. 
2- فني ويتضمن:

أ-كافـة المواصفـات الفنيـة وجداول الكـميات الاصلـية المختـومة بخـتم هذه المـديريـة مسعـرة من قبل الشـركة رقـما وكتـابة
ولكـافـة فقـرات الجـداول ومختـومـة بختـم الشـركـة ومـوقعـة مـن قبل المـديـر المفـوض لكـافـة صفحـات المـستنـدات المـذكـورة

اعلاه، وتعتبر اسعار العطاءات المقدمة اسعاراً نهائية وغير قابلة للتفاوض.
ب-منهاج العمل المطلوب.

ج-بيان مؤهلات الجهاز الفني والاختصاصيين لتنفيذ المناقصة.
ويتـم استـلام الظــرف التجــاري ابتـداء فـاذا كـان مـستــوفيـا للـشـروط يفـتح العـرض الفـني ويـتم اشــراكه وبعكـسه يـهمل

العطاء بأكمله.
*علـى جميع المـشاركين ممن لـديهم استفـسارات بخصـوص المناقـصة سيكـون يوم الاربعـاء المصادف 2007/11/21 مـوعدا
للاجـابة علـى الاستفسـارات. علما بـأن آخر مـوعد لقبـول العطـاءات في السـاعة الثـانية عـشرة من يـوم الاربعاء المـصادف
2007/11/28 ولا يقـبل أي عطـاء يـسلم بعـد الميعـاد المحـدد ويتحـمل من تـرسـو علـيه المنـاقصـة اجـور نشـر الاعلان... وان

المديرية غير ملزمة بقبول أوطأ العطاءات.

www.iraqi-mowr.org :موقع الوزارة على الانترنيت
info@iraqi-mowr.org :البريد الالكتروني

Waterresmin@yahoo.com.uk
wreserved_2004@yahoo.com  البريد الالكتروني للمديرية

هاتف - مكتب المفتش العام 7723447
هاتف - مركز الاعلام والعلاقات 7270149

المدير العام

وزارة الموارد المائية  –المديرية العامة للسدود والخزانات 
إعادة إعلان رقم )19( لسنة 2007 

مناقصة تجهيز سيارات اطفاء عدد/ 8 الى هذه المديرية
Ministry of water resources, general directorate of dams and reservoirs (G.D.D.R) Baghdad IRAQ, announces the
following tender in accordance with item (5) of the instruction of the governmental contracts order no.1/2007

- tender for supplying 8 fire trucks to this directorate accordance with the contact conditions for the civil engi-
neering works which is considered as fundamental part of the contract that will be signed with the contractor.
- funding for this project has been allocated under item of staff works of mousel dam, category 1, subcategory 1,
sequence1 and works construction bakhma dam category 1, subcategory 1, sequence4 of the ministry budget for
capital investment 
- all interested suppliers and manufacturer companies and their agents to contact the legal dept. in the G.D.D.R.
to obtain the bid document and conditions bidder must pay a nonrefundable fee of (150 000) ID (one hundred
fifty thousand Iraqi dinar) for obtaining the tender's document, according to the following conditions:
1- the bidder should have commercial chamber license grade 1. issued by one of the commercial chamber,
renewed and valid up.
2- in case of partnership, partners should have the same grade or one point less.
3- A letter from the general board taxes addressed, exclusively, to the G.D.D.R certifying that the company has a
clean tax record.
4- A letter of similar works certified by the beneficiary employers.
5- company's establishment contract and partnership document (in case of partnership).
6-work practice license for the officially licensed companies and bureaus.
7- signing the commitment and the offer application by the contractor himself or the company's authorized direc-
tor.
8-the offer should be addressed for the general directorate of dams and reservoirs typed on the official corre-
sponding sheet paper, includes the company address, phone numbers, faxes, emails, and authenticated by the
company's stamp.
9-the offer validity should be for not less than five months.
10- A pre- insurance certificate in the form of a letter or credit for the amount of (750 000 000) ID,(seventy five
million iraqi dinar) in the name of the person submitting the offer and made out to the general directorate of
dams and reservoirs with validity of, at least, five months.
11- A summary that includes the company's principal, current account number, name pf bank used by the com-
pany and a certified letter about the final accounts of the company for the past three years.
- the offer shall be submitted to the secretary of "offers opening committee" in the G.D.D.R in two sealed enve-
lopes with the name and number of the announcement marked in the outside of the envelopes:
a- commercial offer: includes all te documents mentioned above.
b- technical offer: includes;
1-all the technical specifications, original bill of quantities that are stamped with GDDR stamp be priced by the
company and the prices should be written in with number and text, for all items of the bills, and stamped with the
company's official stamp after signing all the documents pages by the company's authorized manager, the submit-
ted offer prices shall be considered as final and nonnegotiable.
2-work order is required.
3-showing the qualifications of te specialists and technical staff for tender execution.
The commercial offer envelope shall be opened first if it is satisfied then the technical offer shall be opened to par-
ticipate the competition, other wise the offer shall be neglected.
- all the bidders who have questions about the tender should contract the GDDR on 21/11/ 2007 to get answers.
- the deadline for accepting offers is 12:00 p.m. on Tuesday 28/11/ 2007, any offer submitted after this date shall
not be accepted.
- the GDDR is not obliged to accept the lowest bidder.
-Announcement fee will be paid by the successful bidder.
Ministry of water resources website:
E-mail address:  www.iraqi-mowr.org
info@iraqi-mowr.org
waterresmin@yahoo.com
(G.D.D.R)'s E-mail address:
wresrved_2004@yahoo.com
The general inspector's bureau phone no. (+964 1 7723447)
Media& public relations center phone no. (+964 1 7270149)

Ministry of water resources
General directorate of dams and reservoirs (G.D.D.R)

Re- Announcement no.19 for the year 2007
Tender for;

((supplying 8 fair trucks for G.D.D.R))

D.C
Ra'ad A. Abdulamir

General Directorate of dams
& reservoirs


